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Conceptverslag Algemeen Bestuur Werkzaak Rivierenland 
Donderdag 19 september 2024, 10.00-12.00 uur, Poppenbouwing 18, Geldermalsen, ruimte Leerlab 2 
 
Aanwezig: mw. J.H.A. Sørensen (voorzitter), mw. M. de Bas, mw. D. Bijvoet, mw. K. Bouchtaoui, mw. W.E.A. 
van Dijkhuizen, dhr. J. de Geus, dhr. R.A.N. Reuvers, dhr. D. Verbeek, mw. J. Aarnink (bestuurssecretaris), 
dhr. C. van de Wetering (plv. secretaris) en mw. J. Kornelis (notulen) 
Toehoorders: dhr. P. Gnodde, mw. S. Van der Marck, dhr. G. Spanjer, dhr. H. Plessius, dhr. M. Vernoij, 
mw. Boas en mw. Van Loon 
Afwezig m.k.g.: mw. E. Boer (secretaris) 
 
 

1.  Opening door de voorzitter 
De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering om 10:10 uur. 
 
Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Mededelingen 

- De voorzitter heet mw. Jessica Aarnink welkom. Mw. Aarnink is per 1 september 2024 
gestart als bestuurssecretaris bij Werkzaak. Voor sommige AB-leden is mw. Aarnink een 
oude bekende, aangezien zij eerder werkzaakheden heeft verricht binnen de regio. Mw. 
Aarnink introduceert zichzelf kort, voor een uitgebreidere kennismaking zijn de komende 
weken gesprekken gepland met de AB-leden van Werkzaak. 
 

- Mw. Aarnink deelt mee dat er tot het einde van 2024 ruim voldoende werk is voor de 
doelgroepmedewerkers in de hallen. Dat is goed nieuws. 
Dhr. Van de Wetering vult aan en meldt dat de circa 2 maanden stilstand in de 
werkpakketten in de afgelopen periode consequenties heeft voor de geraamde omzet. 
Door het ruime werk de komende maanden compenseert dit grotendeels maar het is 
realistisch rekening te houden met een tekort op de omzet van ongeveer € 100.000.  

 

- Mw. Aarnink refereert aan de belofte dat in Q4 2024 / Q1 2025 het KPI-dashboard online 
beschikbaar is voor de deelnemende gemeenten. Het dashboard is nu al beschikbaar, 
hetgeen gemeld is in het GBO. 

- Dhr. Verbeek vraagt of er consequenties zijn voor de tweemaandelijks rapportages. 
Dhr. Van de Wetering meldt dat de tweemaandelijkse rapportages nog steeds vanuit 
Werkzaak worden verzonden. Het beschikbaar zijn van het online dashboard voorziet in 
de behoefte om inzicht te hebben in de meest actuele informatie voor AB-leden, maar 
staat los van de toezending van de tweemaandelijkse rapportages om de raadsleden te 
informeren. 
 

a. Publicatie Gemeenschappelijke Regeling Werkzaak Rivierenland op Overheid.nl voltooid 
De voorzitter merkt op dat het document bedoeld is om te informeren en concludeert dat 
hiermee het proces rondom de wijziging van de GR-tekst Werkzaak is afgerond. 

 
Ingekomen 
b. Brief Provincie Gelderland Risicogerichte aanpak financieel toezicht op 

Gemeenschappelijke Regeling d.d. 12 juli 2024 
T.a.v. de ingekomen brief zijn er geen vragen of opmerkingen vanuit het AB Werkzaak. 
De inhoud van de brief wordt voor kennisgeving aangenomen. 
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c. Brief Coöperatie Cirtex (nazending op verzoek van de voorzitter) 
De voorzitter meldt dat in de DB-vergadering van 9 september 2024 door dhr. Brouwer 
van Avri een toelichting is gegeven over de situatie van Cirtex. De brief is een goede 
weergave van wat in de DB-vergadering is besproken.  
 
Mw. Bouchtaoui meldt, als voorzitter van de Raad van Toezicht (RvT) van Cirtex, dat het 
de bedoeling is om de moederbedrijven goed te informeren over de voortgang en de 
resultaten van de pilot Cirtex. Het doel is om voor coöperatie Cirtex een gezonde 
financiële situatie te creëren. In oktober 2024 komt de RvT Cirtex nogmaals bijeen om te 
bespreken of bijstellingen nodig zijn en te beslissen of aanvullende informatie aan de 
deelnemende partijen nodig is.  
Mw. Bouchtaoui meldt dat de brief ook nog besproken zal worden in de 
bestuursvergadering van Avri. 
 
De voorzitter verwijst naar een recent artikel in het NRC waarin gemeld wordt, dat de 2e 
hands textielmarkt volledig is ingestort. Dhr. Brouwer heeft in de DB-vergadering 
uitgelegd, dat er externe, niet te beïnvloeden factoren zijn waar Cirtex last van heeft. 
 
De voorzitter merkt op dat momenteel 50 doelgroepmedewerkers van Werkzaak 
geplaatst zijn bij Cirtex en dat het mede hierdoor van groot belang is om de pilot Cirtex te 
laten slagen. Het is goed om te weten dat er op verschillende manieren wordt gezocht 
naar oplossingen. Het gaat om mensen die, als ze niet bij Cirtex kunnen werken, wellicht 
thuis op de bank zitten. 
Dhr. Verbeek geeft aan dat het belangrijk is om de resultaten van Cirtex te bezien vanuit 
meerdere invalshoeken, namelijk maatschappelijk, economisch en financieel. 
Dhr. Van de Wetering meldt dat juist daarom een brede business case in de maak is om 
goede afwegingen te kunnen maken vanuit die perspectieven.  
 
Mw. Bijvoets vindt het van belang om ook de gemeenteraden goed te informeren over de 
situatie van Cirtex en de belangen van Werkzaak goed te benadrukken.  
 

Terugkoppeling vanuit DB-vergaderingen 
d. De voorzitter meldt dat een artikel 24-overleg heeft plaatsgevonden tussen het DB en de 

OR van Werkzaak. Het was een constructief gesprek met goede onderwerpen op tafel. De 
OR van Werkzaak is tevreden over de samenwerking met de bestuurder. 
De voorzitter vraagt om dank over te brengen aan de OR voor het nemen van tijd voor dit 
gesprek. 

 
2. Conceptverslag AB-vergadering 11 juli 2024, ter vaststelling 

 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

3. 
 
 
 

Ter besluitvorming 
 

a. AB-voorstel Financiële Verordening 2024 Werkzaak Rivierenland 
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De voorzitter vat samen, na diverse vragen/opmerkingen van de AB-leden en een 
inhoudelijke toelichting van de heer van de Wetering, dat artikel 9 van de Financiële 
Verordening aanpassing behoeft. Naar aanleiding van gemaakte opmerkingen door 
controllers van twee gemeenten, is door Werkzaak advies gevraagd aan de accountant. 
Deze heeft de avond voorafgaand aan de AB-vergadering het advies gegeven de tekst aan 
te passen, aangezien de omschrijving zoals die nu voorligt als ‘te ruim’ wordt beschouwd. 
De voorzitter stelt voor om de verordening nu niet te behandelen en gelegenheid te 
nemen om de tekst van artikel 9 aan te passen en in lijn te brengen met de gemaakte 
opmerkingen. De Financiële Verordening wordt opnieuw ingebracht in de AB-vergadering 
van 4 november 2024. 
Actie: Mw. Aarnink/Secretariaat 
 

b. AB-voorstel Normenkader rechtmatigheid 2024 Werkzaak Rivierenland 
De voorzitter meldt dat dit document jaarlijks terugkerend is waarin aangegeven 
(getoetst) wordt of wordt voldaan aan wet- en regelgeving. 
 
Het AB stemt in met het normenkader rechtmatigheid dat van toepassing is met ingang 
van 1 januari 2024. 
 
 

4. Ter bespreking 
-  

 

5. Ter informatie 
-  

 

 

6. Rondvraag en sluiting 
Mw. Aarnink is benieuwd naar hoe de AB-leden de miniconferentie van 3 september jl. 
hebben ervaren? 
Mw. Van Dijkhuizen antwoordt dat zij de bijeenkomst als heel leerzaam heeft ervaren, met 
een gevarieerde deelnemersgroep en goed georganiseerd. Ook veel waardering voor de 
spreker Arjan Vliegenthart van Nibud, iemand met veel kennis van zaken. Eenieder is er weer 
goed van doordrongen hoe belangrijk het is om een kwetsbare groep inwoners te 
ondersteunen. Er zijn al procesafspraken gedeeld en ook beleidsadviseurs dragen ideeën aan. 
Diverse AB-leden sluiten zich aan bij de woorden van mw. Van Dijkhuizen en spreken hun 
waardering uit. 
Dhr. De Geus heeft het een voorrecht gevonden om als gastheer iedereen te hebben mogen 
ontvangen. 
De voorzitter geeft complimenten voor de goede organisatie van het geheel en verzoekt 
nadrukkelijk om namens de AB-leden ook complimenten over te brengen aan de Smaakzaak-
medewerkers voor de goede verzorging van de hapjes en drankjes. 
 
Mw. Bouchtaoui meldt dat de schrijver Tim ‘S Jongers van het boek ‘Armoede uitgelegd aan 
mensen met geld’ naar Zaltbommel komt in de Poorterij. Aanmelding hiervoor loopt via de SP 
Zaltbommel. 
 
De voorzitter dankt eenieder voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 10:45 uur. 
 

 

 


